

Title (en)

Preparation of visual information in the area of a transport cabin

Title (de)

Bereitstellung visueller Informationen im Bereich einer Beförderungskabine

Title (fr)

Préparation d'informations visuelles dans la zone d'une cabine de transport

Publication

EP 2072442 A1 20090624 (DE)

Application

EP 07123884 A 20071220

Priority

EP 07123884 A 20071220

Abstract (en)

The cabin (10) has side walls (12, 14, 16), cabin door (18), cabin floor (20) and a cabin ceiling (22) that are prefabricated as construction units, where visual information e.g. market price and weather forecast, are reproduced by one of the units. An output unit (28) for the information has a monitor (32) with a screen-like surface (30), where the monitor is covered with a transparent or partially transparent glass or polymethyl methacrylate plate. The surface has a soil-resistant and scratch-proof coating, and the output unit is connected with the cabin floor over a frame construction. An independent claim is also included for a lift system comprising a cabin.

Abstract (de)

Aufzuganlage, Kabine (10) und Konstruktionselement für eine Kabine (10), wobei die Kabine (10) eine Seitenwand (12, 14, 16), eine Kabinentür (18) ein Kabinenboden (20) und eine Kabinendecke (22) aufweist, wobei wenigstens über den Kabinenboden (22) und/oder die Kabinendecke (22) und/oder mindestens eine Seitenwand (12, 14, 16) und/oder wenigstens eine Kabinentür (18) visuelle Informationen wiedergebbar sind, und wobei die Aufzuganlage eine erfundungsgemäße Kabine (10) aufweist und ein Konstruktionselement für eine erfundungsgemäße Kabine zur Verfügung gestellt wird, das eine Oberfläche (24) hat, welche wenigstens bereichsweise einem Teil einer flächigen Außenbegrenzung (36) und/oder einer flächigen Innenbegrenzung (38) der Kabine (10) entspricht und zugleich der Ausgabe von visuellen Informationen dient.

IPC 8 full level

B66B 3/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B66B 3/008 (2013.01); **B66B 11/0226** (2013.01)

Citation (applicant)

- EP 1069065 A1 200101117 - INVENTIO AG [CH]
- US 6082500 A 20000704 - AMO STEPHEN D [CA], et al

Citation (search report)

No Search

Cited by

EP3392180A1; IT201700031537A1; US10968074B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2072442 A1 20090624; WO 2009080809 A1 20090702

DOCDB simple family (application)

EP 07123884 A 20071220; EP 2008068159 W 20081222